
Pa še enkrat o cesti
na Orle

V prejšnji številki Naše komune od 17. oktobra
1989 je bil odgovor krajevne skupnosti Rudnik
o predlaganih rešitvah, ki jih nalagajo na mene,
Kastelica, da uredim odvodnjavanje strešnin, sne-
gobrane in odtoke ter gnojišče. Zanimivo bi bilo
pogledati v celovito krajevno skupnost, kam ima-
jo krajani speljane strešnine, odtoke in greznice,
kanalizacije ni, sigurno v nižja pobočja in celo na
obdelovalne površine. Kako da sem jaz tista tar-
ča, da moram vse to napraviti, da bi uredil ulico.
Od nobenega se ni zahtevalo kaj takega, pa so vsi
dobili asfalt.

Vidi se samo mojo vodo s streh, ki priteče čista,
nihče pa ne vidi, ko pridrvi voda po Orlovski cesti
na dolžini 200 m z vsemi odpadki listja in vejevja
ter iz sosedovih slreh z višjega pobočja nad me-
noj. Ob vsaker. večjem deževju in nalivu mi voda
vdre s ceste v gnojišče, da imam poplavljenega.
Od zadnjega deževja še nisem odstranil materiala,
da se vidi, da imam motenje posesti za nakladanje
gnoja, ker se je cesta dvignila približno za 30 cm.

»Uredništvo« Naše komune pa piše. da malo
več dobre volje in pripravljenosti...

Dokazujem. da sem dal dosti dobre volje in
pripravljenosti. Vsi krajani s Poti na Orle smo dali
denarni prispevek za asfaltiranje rudniških ulic.
sedaj pa smo pripravljeni dati še en prispevek za
našo ulico. Kupil sem tudi 9 m cevi za najnujnejšo
rešitev. odstopil sem tudi zemljišče za razširitev
ceste in to brezplačno.

Mislim, da sem pokazal dosti dobre volje. pri-
čakujem še toliko dobre volje od naše družbe. da
bi poleti vsaj polili cesto proti dviganju prahu.

To gospodarsko poslopje pa naj ne bo nikomur
kamen v spotiko. saj obstaja že 500 let. ulica Pot
na Orle. pa le kakšnih 65 let. Če pa želi kdo kaj
ustno. naj se le oglasi. imam uradne ure od 6.
zjutraj do 8. zvečer.

Veselo na svidenje in lep pozdrav!
LADO KASTELIC


